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به گزارش مجله خبری غذا و دارو، دکتر عباس کبریایی زاده، رئیس هیئتمدیره سندیکای
تولیدکنندگان مکملهای رژیمی و غذایی ایران در نامهای خطاب به دکتر عبدالعظیم

بهفر، مدیرکل امور فرآوردههای طبیعی سنتی و مکمل گفت: شرکتهای تولیدکننده داخلی
فراوردههای مکمل ورزشی در خصوص روند اتخاذشده در آن اداره کل، اعتراض خود را به

سندیکا مکاتبه کردند.

وی تصریح کرد: آنان اقداماتی نظیر انتشار آرای کمیسیون قانونی تشخیص (صلاحیت ساخت
و ورود دارو و مواد بیولوژیک) مبنی بر تائید مجوز واردات برای مکملهای ورزشی از
کشور کانادا، همچنین انتشار اخباری در خصوص صدور مجوزهای مشابه در آینده نزدیک

برای واردات بالک محصولات ورزشی را که بدون هیچگونه ارزیابی دقیق از وضعیت تولید
در کشور صورت گرفته و بهراحتی میتواند تمام برنامهریزیهای صورت گرفته توسط

تولیدکنندگان را به چالش کشیده و منجر به اتلاف سرمایهها و سرمایهگذاریهای داخلی
شود، تهدیدی جدی برای صنایع تولیدکننده داخلی دانستهاند.

وی افزود: شرکتهای تولیدکننده داخلی فراوردههای مکمل ورزشی، انجام این قبیل
اقدامات پیشبینینشده و ناهماهنگ را تیر خلاصی به صنعت و منجر به بیکاری کارگران و

بیثباتی در بازار محصولات ورزشی قلمداد میکنند.

دکتر عباس کبریایی زاده گفت: این سندیکا موظف به پیگیری خواستههای به حق اعضای
خود است و از سوی دیگر به عنوان یک تشکل کشوری، خود را ملزم به حفظ مصالح کشور،
مدنظر قرار دادن ضوابط و مقررات نهادهای نظارتی و تخصصی و اظهارنظر دقیق و بیان

انتظارات بجا و مستند و قانونی میداند.

وی تصریح کرد: از اینرو تقاضا داریم بهمنظور جلوگیری از بروز هرگونه شائبه و عدم
گسترش اطلاعات نا مستند، جلوگیری از بروز تنش در بازار محصولات، حفظ حقوق

تولیدکنندگان، حصول اطمینان از صحت تصمیمات اتخاذشده و فراهم شدن امکان ارزیابی
عملکرد آن مجموعه محترم در راستای حمایت از تولید در کشور، دستور فرمایید در
اسرع وقت نسبت به انتشار آمار دقیق واردات فراوردههای مکمل (اعم از ورزشی و

غیرورزشی) بر اساس الگوی توافق شده قبلی (حاوی تمامی مشخصات موردنیاز جهت
ارزیابی نظیر نام کامل محصول، واردکننده کشور، مقدار عددی و ریالی) اقدام لازم

صورت پذیرد.

رئیس هیئتمدیره سندیکای تولیدکنندگان مکملهای رژیمی و غذایی ایران افزود: ثانیاً
بهمنظور شفافسازی این حوزه از کسبوکار و فراهم شدن امکان برنامهریزی صحیح برای

تولیدکنندگان در راستای جلوگیری از کمبود محصول در بازار یا تولید مازاد بر نیاز
اقدام لازم صورت پذیرد و دستور فرمایید رویهها و سیاستهای اتخاذشده توسط آن اداره
کل در خصوص صدور مجوزهای واردات فراوردههای مکمل در سال جاری بهطور شفاف و کامل

اعلام شود.
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